
ПРОТОКОЛ № 15

засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради
з питань економічного розвитку, будівництва та інфраструктури

Склад комісії 7 осіб від 12 грудня 2023 року

ВІДЕОКОНФЕРЕНЦІЯ
Присутні:
Голова постійної комісії: Скічко Ю.О.
Члени постійної комісії: Матвієнко В.В., Міщенко В.П. Цапюк О.Г., 

Шаповалов В.В.
Відсутні:  Ківерник В.А., Кушнір Ю.Ю.

Запрошені:
АНІСІМОВА 
Анжела Миколаївна

– в.о. директора департаменту фінансів 
Кіровоградської обласної державної адміністрації

БІЛИЙ 
Ігор Павлович

– головний спеціаліст відділу з питань комунальної
власності виконавчого апарату Кіровоградської 
обласної ради

КОВАЛЕНКО
Сергій Петрович

– голова постійної комісії Кіровоградської обласної
ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій

КОНДРАТЮК 
Володимир Віталійович

– директор департаменту інфраструктури 
Кіровоградської обласної державної адміністрації

МЕЛЬНИК 
Петро Петрович

– член правління Національної спілки журналістів 
України

РЕВЕНКО
Наталія Олександрівна

– директор департаменту економічного розвитку та
торгівлі Кіровоградської обласної військової 
адміністрації

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1.  Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2024 рік.
Інформують: Анісімова  Анжела  Миколаївна –  в.о.  директора

департаменту фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації
Коваленко Сергій Петрович – голова постійної комісії  Кіровоградської

обласної ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій

2.  Про програму економічного і соціального розвитку  Кіровоградської області
на 2024 рік.

Інформує: Ревенко Наталія Олександрівна  — директор департаменту
економічного  розвитку  та  торгівлі  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації
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3.  Про внесення змін до рішення обласної ради від 29 вересня 2006 року № 61
«Про  управління  об'єктами  спільної  власності  територіальних  громад  сіл,
селищ і міст області».

Інформує: Білий Ігор Павлович – головний спеціаліст відділу з  питань
комунальної власності виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради 

4.  Про  звернення  Кіровоградської  обласної  ради  стосовно  врегулювання  на
законодавчому  рівні  питання  щодо  перегляду  тарифів  на  доставку
вітчизняних періодичних друкованих видань.

Інформує: Мельник  Петро  Петрович   –  член  правління  Національної
спілки журналістів України 

5.  Про  стан  ремонту  та  утримання  автомобільних  доріг  в  Кіровоградській
області.

Інформує: Кондратюк  Володимир  Віталійович –  директор
департаменту  інфраструктури  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

6.  Про  план  роботи  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  економічного
розвитку та інфраструктури на 2024 рік.

Інформує: Скічко  Юрій  Олексійович  –  голова  постійної  комісії
Кіровоградської  обласної  ради  з  питань  економічного  розвитку  та
інфраструктури

7.  Про  дострокове  припинення  повноважень  депутата  обласної  ради
Цапюка О.Г.

Інформує: Скічко  Юрій  Олексійович  –  голова  постійної  комісії
Кіровоградської  обласної  ради  з  питань  економічного  розвитку  та
інфраструктури

Результати голосування за порядок денний: “За” – одноголосно. 

1. Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2024 рік.
Слухали: Інформацію Анісімової Анжели Миколаївни – в.о. директора

департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
стосовно  обласного  бюджету  Кіровоградської  області  на  2024  рік,  а  також
Коваленка  Сергія  Петровича  –  голови  постійної  комісії  Кіровоградської
обласної  ради  з  питань  бюджету,  фінансів  та  інвестицій  про  пропозицію
постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  бюджету  фінансів  та  інвестицій
стосовно  інформацій профільних головних розпорядників  коштів  обласного
бюджету щодо розподілу видатків, передбачених у проєкті обласного бюджету
на 2024 рік по напрямах у розрізі закладів та установ.
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Брали участь в обговоренні  : Скічко Ю.О.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«1. Погодити  проєкт  рішення  «Про  обласний  бюджет  Кіровоградської

області на 2024 рік» та рекомендувати на затвердження обласної ради.
2. Головним розпорядникам коштів  обласного  бюджету, з  урахуванням

галузевої структури розподілу повноважень та переліку питань, що належать до
відання  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  економічного  розвитку,
будівництва  та  інфраструктури,  надати  постійній  комісії  інформації  щодо
розподілу видатків, передбачених у проєкті обласного бюджету на 2024 рік по
напрямах у розрізі закладів та установ».

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 77 (додаються) 

2. Про  програму  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської
області на 2024 рік.

Слухали: Інформацію  Ревенко  Наталії  Олександрівни  —   директора
департаменту  економічного  розвитку  та  торгівлі  Кіровоградської  обласної
військової  адміністрації  про  програму  економічного  і  соціального  розвитку
Кіровоградської області на 2024 рік.

Брали участь в обговоренні  : Скічко Ю.О.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«Погодити  проєкт  рішення  «Про програму економічного  і  соціального

розвитку  Кіровоградської  області  на  2024  рік»  та  рекомендувати  на
затвердження обласної ради».

Результати голосування: “За” – 4
Матвієнко В.В. не голосував.

Прийнято висновки: № 78 (додаються) 

3. Про внесення змін до рішення обласної  ради від 29 вересня 2006 року
№ 61  «Про  управління  об'єктами  спільної  власності  територіальних
громад сіл, селищ і міст області».

Слухали: Інформацію Білого  Ігоря  Павловича  –  головного  спеціаліста
відділу з питань комунальної власності  виконавчого апарату Кіровоградської
обласної  ради  про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  29 вересня
2006 року № 61 «Про управління об'єктами спільної власності територіальних
громад  сіл,  селищ  і  міст  області»  стосовно  включення  КП  «Міжнародний
аеропорт  «Кропивницький»  до  Переліку  підприємств,  установ  і  організацій
спільної власності територіальних громад сіл, селищ і міст області.

Брали участь в обговоренні  : Скічко Ю.О., Шаповалов В.В.
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За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозицію:

«Погодити проєкт рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради
від 29 вересня 2006 року № 61 «Про управління об'єктами спільної власності
територіальних  громад  сіл,  селищ  і  міст  області»  та  рекомендувати  на
затвердження обласної ради».

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 79 (додаються) 

4. Про  звернення Кіровоградської  обласної  ради стосовно  врегулювання
на  законодавчому  рівні  питання  щодо  перегляду  тарифів  на  доставку
вітчизняних періодичних друкованих видань.

Слухали: Інформацію інформацію Мельника Петра Петровича – члена
правління  Національної  спілки  журналістів  України  стосовно  звернення
Кіровоградської  обласної  ради  восьмого  скликання  до  Кабінету  Міністрів
України, Міністерства розвитку громад, територій та інфраструктури України,
Міністерства  культури  та  інформаційної  політики  України,  АТ «Укрпошта»
про врегулювання на законодавчому рівні питання щодо перегляду тарифів на
доставку вітчизняних періодичних друкованих видань.

Брали участь в обговоренні  : Скічко Ю.О.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«Погодити  проєкт  рішення  «Про  звернення  депутатів  і  депутаток

Кіровоградської  обласної  ради  восьмого  скликання  до  Кабінету  Міністрів
України, Міністерства розвитку громад, територій та інфраструктури України,
Міністерства  культури  та  інформаційної  політики  України,  АТ «Укрпошта»
про врегулювання  на законодавчому рівні питання щодо перегляду тарифів на
доставку вітчизняних періодичних  друкованих видань» та рекомендувати  на
затвердження обласної ради».

Результати голосування: “За” – 4

Матвієнко В.В. не голосував.

Прийнято висновки: № 80 (додаються) 

5. Про стан ремонту та утримання автомобільних доріг в Кіровоградській
області.

Слухали: Інформацію  Кондратюка  Володимира  Віталійовича  –
директора  департаменту інфраструктури Кіровоградської обласної державної
адміністрації  про  стан  ремонту  та  утримання  автомобільних  доріг  в
Кіровоградській області.

Брали участь в обговоренні  : Скічко Ю.О., Шаповалов В.В.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
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«Рекомендувати департаменту інфраструктури Кіровоградської обласної
державної адміністрації в межах повноважень вжити заходів спрямованих на
забезпечення контрою за ходом виконання ремонтних робіт на автомобільних
дорогах області та станом використання бюджетних коштів».

Результати голосування: “За” – 4
Матвієнко В.В. не голосував.

Прийнято висновки: № 81 (додаються) 

Матвієнко  В.В. поінформував,  що  через  проблеми  зі  зв'язком  він  не  може
брати участь у голосуванні, але підтримує всі висновки постійної комісії

6. Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань економічного
розвитку, будівництва та інфраструктури на 2024 рік.

Слухали: Інформацію  Скічка  Юрія  Олексійовича  — голови  постійної
комісії  обласної  ради  з  питань  економічного  розвитку,  будівництва  та
інфраструктури  про  план  роботи  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
економічного розвитку, будівництва та інфраструктури на 2024 рік.

За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозицію розглянути на засіданнях постійної комісії  обласної
ради  з  питань  економічного  розвитку,  будівництва  та  інфраструктури
поквартально  у  2024 році  низку  питання,  що  належать  до  відома  постійної
комісії  обласної  ради  з  питань  економічного  розвитку,  будівництва  та
інфраструктури.

Результати голосування: “За” – 4
Матвієнко В.В. не голосував.

Прийнято висновки: № 82 (додаються) 

7. Про  дострокове  припинення  повноважень  депутата  обласної  ради
Цапюка О.Г.

Слухали: Інформацію  Скічка  Юрія  Олексійовича  — голови  постійної
комісії  обласної  ради  з  питань  економічного  розвитку,  будівництва  та
інфраструктури  про  дострокове  припинення  повноважень  депутата  обласної
ради, члена постійної комісії  обласної ради з питань економічного розвитку,
будівництва та інфраструктури Цапюка Олександра Григоровича.

Брали участь в обговоренні  : Цапюк О.Г.
Інформацію взято до відома. 

Голова постійної комісії Юрій СКІЧКО

Секретар комісії Владислав ШАПОВАЛОВ


